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RSS.0012.5.51.2023 

Protokół Nr 51/23 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 11 kwietnia 2023 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2022 r. 
2. Informacja na temat budowy i funkcjonowania ścieżek rowerowych. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1 
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi za 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska podsumowując powiedziała, że 
współpraca ta odbywała się na podstawie uchwały Nr XXXIX/374/21 z dnia 25 
listopada 2021 r. i łącznie z budżetu wydatkowano na to zadanie 190.000 zł, co 
stanowi 0,26% całego budżetu gminy. Dodała, że gmina udzielała organizacjom 
pozarządowym zarówno wsparcia finansowego, jak również pomocy 
pozafinansowej. 
Radna Lidia Sączawa zwróciła uwagę na ogromną różnorodność dostępnych 
dyscyplin sportowych. 
 

Ad. 2 
Pan Jakub Zawada przedstawił informację dotyczącą budowy ścieżek 
rowerowych. Dodał, że na chwilę obecną nie istnieją u nas żadne ścieżki 
rowerowe, a po odbiorze realizowanego zadnia będziemy mieli ponad 5 km 
takich dróg. Zaznaczył, że ze względu na wydłużającą się procedurę przyłączenia 
do sieci energetycznej, realizowaną przez firmę Tauron Dystrybucja czas 
realizacji zadania się wydłuża. Poinformował, że gmina posiada również mapę 
jak w przyszłości chciałaby rozwijać budowę ścieżek rowerowych. 
Poinformował, że 2 tygodnie temu złożyliśmy do Marszała wniosek na budowę 
Dolnośląskich Rowerowych Parków Umiejętności na stoku Janosik. 
Pan Bartosz Huzarski Radny Powiatu Wrocławskiego przekazał informacje na 
temat tras rowerowych. 
 

Ad.3 
Pani Beata Wawrzynów przedstawiła wniosek o dokonanie zmian w planie 
finansowym w związku z otrzymaniem dodatkowych środków z Funduszu 
Pomocy na zadania związane z pomocą dzieciom z Ukrainy za miesiąc luty  
w wysokości 88.348 zł. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
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Pani Sylwia Stroka przedstawiła wniosek o zwiększenie środków finansowych 
na nagrody sportowe o kwotę 8.210 zł w związku ze zwiększoną liczbą 
złożonych wniosków. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska zapytała Panią Skarbnik skąd 
weźmiemy na to środki? 
Pani Skarbnik Magdalena Sączawa odpowiedziała, że środki będą musiały 
zostać przeniesione z wydatków bieżących.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła zmiany w planie finansowym dla 
Niepublicznej Szkoły w Rękowie. Dodała, że przesłany radnym materiał dotyczy 
również innych placówek niepublicznych i zawiera informację na temat różnicy 
pomiędzy planem, a rzeczywistą wysokością subwencji (380.128 zł). Zaznaczyła, 
że jest to kwestia cały czas otwarta, ponieważ przybywa dzieci z orzeczeniami.  
Pani Skarbnik Magdalena Sączawa wyjaśniła, że subwencja na Ręków przyszła 
wyższa, ale na szkoły podstawowe niższa (środki zostaną zabrane ze szkół 
podstawowych i przeniesione na Ręków). Zaznaczyła, że nie będzie to 
zwiększenie budżetu tylko przesunięcie środków.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz zwrócił uwagę, że zgodnie z poczynionymi 
wcześniej ustaleniami do Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Rękowie nie są 
przyjmowane nowe dzieci z orzeczeniami (ewentualnie pojawiają się orzeczenia 
wśród obecnych uczniów).  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 4, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła wniosek dotyczący zmiany  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 i 2025 w związku z zadaniem 
dotyczącym dowozu uczniów do szkół podstawowych i przedszkoli. Dodała, że 
zmiana ta jest niezbędna w związku z przygotowaniami do przetargu.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska poruszyła temat dopasowania dowozu 
dzieci do ich faktycznych szkół obwodowych. Dodała, że już pojawiają się głosy, 
że niektórzy rodzice chcą zapisać swoje dzieci do nowej szkoły w Rogowie 
Sobóckim. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że będą pilnowali rejonizacji (poza 
naprawdę szczególnymi przypadkami - za zgodą dyrektora i organu 
prowadzącego). 
Pani Joanna Berezecka-Zywer wyjaśniła, że od 3 lat porządkują dowozy dzieci, 
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aby trafiały one do swoich szkół obwodowych. Dodała, że jeżeli rodzice 
decydują się zapisać dziecko do szkoły poza obwodem to biorą na siebie pełną 
odpowiedzialność za przywóz i odwóz dziecka bądź wykupienie mu biletu 
miesięcznego w kasie Polbusu.  
 

Pani Olga Guściora poinformowała, że w Niepublicznej Szkole w Rękowie mają 
41 orzeczeń, a w oddziale przedszkolnym 10. Dodała, że do Referatu Oświaty 
przekazywali informację jaka część tych dzieci jest mieszkańcami naszej gminy.  
Poinformowała, że jeżeli chodzi o pomoc psychologiczno-pedagogiczną to  
w tym roku realizują projekt, który ma wyrównywać braki powstałe podczas 
nauczania zdalnego. Dodała, że są to zarówno zajęcia wyrównawcze, jak  
i rozwijające. Następnie przedstawiła informację na temat innych zajęć 
dodatkowych organizowanych w Niepublicznej Szkole Podstawowej w Rękowie. 
Zaznaczyła, że cały projekt opiewa na kwotę ponad 300 tys. zł. Dodała, że zajęć 
jest tak dużo, że odbywają się również w soboty. Poinformowała, że brali 
również udział w projekcie Laboratoria przyszłości i dzięki pozyskanym środkom 
zakupili bardzo dużo sprzętu.  
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska powiedziała, że z chęcią odwiedzą 
placówkę, aby przyjrzeć się organizowanym zajęciom. 
 
 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść            Irena Gajewska  
 


